

Élection à la American Academy of Arts and Sciences

English follows

Montréal, avril 2015 - Le CRM félicite Gérard Ben Arous, président du Comité scientifique international du CRM et directeur du Courant Institute, pour son élection à la American Academy of Arts and Sciences le 22 avril 2015.

Selon Luc Vinet, cette marque de reconnaissance importante témoigne de la très grande qualité des réalisations du Président du Comité scientifique international. Nous profitons de l'occasion pour le remercier chaleureusement de son leadership à la tête du comité et ses contributions très appréciées au développement du CRM.

Election at the American Academy of Arts and Sciences

Montréal, April 2015 - The CRM congratulates Gérard Ben Arous, chairman of the CRM International Scientific Advisory Committee, and director of the Courant Institute for his election to the American Academy of Arts and Sciences on April 22, 2015.

According to Luc Vinet, Director of the CRM, this important recognition shows the very high quality of the achievements of the president of the International Scientific Advisory Committee. We therefore take this opportunity to extend our warm thanks for his leadership as head of the Committee and his highly appreciated contributions to the development of the CRM.